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Yıl: 3 Sayı: 135Düzce Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği yayın organıdır

Ced�d�ye Kıraathanes�

törenle h�zmete açıldı

Bakan Uraloğlu

esnaf gez�s� yaptı

Val� Aslan Meslek�

ve Tekn�k Okulu

z�yaret ett�. S 3'te

KOSGEB Destekler� 

usul ve esasları

yen�den düzenlend�

KOSGEB destek 

programları, kalkınma 

planları, orta vadeli 

programlar, 

Cumhurbaşkanlığı yıllık 

programları, diğer üst 

politika belgeleri ve 

KOSGEB Genel Kurulunun 

belirlediği politika, amaç 

ve hedefler dikkate 

alınarak hazırlanacak.

Çevre İlleri Kapsayan Esnaf ve Sanatkârlar 

İstişare ve Değerlendirme Toplantısı Yapıldı

ESNAF ŞÛRASI

YAPILACAK

DESOB Başkanı Mustafa 
Kayıkcı toplantının verimli 
geçtiğini belirterek şu 
görüşlere yer verdi: 
“Esnaf ve sanatkârlara ilişkin 
ülke düzeyindeki politikaların 
belirlenebilmesi, Bakanlıkça 
alınacak hukukî ve idarî 
tedbirlerin oluşturulabilmesi, 
esnaf ve sanatkârlarımızın 
sorunlarının üst düzeyde 
tartışılması ve çözüm 
üretilmesi için kamu 
kurumları, meslek kuruluşları 
ve üniversite temsilcilerini bir 
araya getiren “Esnaf ve 
Sanatkârlar Şurası”nın 
altıncısının 2024 yılı Şubat ayı 
içerisinde yapılması planlandı. 

Şura kararlarının ana eksenini meslek 
kuruluşları tarafından kamu kurum ve 
kuruluşlarınca çözüm getirilmesi istenen 
sorunlar ile esnaf ve sanatkârlarımızın 
gelişimine yönelik talepler oluşturuyor.”

Bağ-Kur’lu pr�m gün sayısı �ç�n açıklama yapıldı 4
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ESNAF ŞÛRASI YAPILACAK
Ticaret Bakanlığı Esnaf Sanatkarlar ve 

Kooperatifçilik Genel Müdürlüğü'nün düzenlediği 

Genel Müdür Yardımcısı Sn. Seçkin CENKIŞ 

tarafından, Kocaeli Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 

Birliği'nin ev sahipliği yaptığı “Esnaf ve Sanatkarlar 

İstişare ve Değerlendirme Toplantısı'na” DESOB 

Başkanı Mustafa Kayıkcı katılım sağladı. 

Kocaeli Esnaf ve Sanatkârları Odaları Birliği ev 

sahipliğinde; Sakarya, Bolu, Düzce, Karabük, 

Zonguldak, ve Bartın Esnaf ve Sanatkârlar Odaları 

Birlikleri ile bu illerde yer alan esnaf ve sanatkârlar 

odalarının katılımıyla esnaf ve sanatkârlar ile 

meslek kuruluşlarının mevcut sorun ve talepleri ile 

bunların çözüm yollarına dair toplantı 

gerçekleştirildi. 

Toplantıda, Birlik Başkanları illerinde bulunan esnaf 

ve sanatkârlarının sorun ve taleplerine ilişkin sunum 

yaptılar.  Ardından toplantıya katılım sağlayan 

meslek kuruluşu temsilcileri tarafından esnaf ve 

sanatkârların sorunları ve çözüm önerileri iletildi. 

Her sunum ve konuşmaların akabinde ilgili meslek 

kuruluşu temsilcileri tarafından ifade edilen sorun, 

talep ve önerilere dair gerekli açıklamalar yapılarak 

müzakere edilerek kayda geçirildi. DESOB Başkanı 

Mustafa Kayıkcı toplantının verimli geçtiğini 

belirterek şu görüşlere yer verdi: 

“Esnaf ve sanatkârlara ilişkin ülke düzeyindeki 

politikaların belirlenebilmesi, Bakanlıkça alınacak 

hukukî ve idarî tedbirlerin oluşturulabilmesi, esnaf ve sanatkârlarımızın 

sorunlarının üst düzeyde tartışılması ve çözüm üretilmesi için kamu 

kurumları, meslek kuruluşları ve üniversite temsilcilerini bir araya getiren 

“Esnaf ve Sanatkârlar Şurası”nın altıncısının 2024 yılı Şubat ayı içerisinde 

yapılması planlandı.

Şura kararlarının ana eksenini meslek kuruluşları tarafından kamu kurum 

ve kuruluşlarınca çözüm getirilmesi istenen sorunlar ile esnaf ve 

sanatkârlarımızın gelişimine yönelik talepler oluşturuyor.”

Val� Aslan Kooperat�fin Sorunlarını D�nled�
Düzce Valisi Selçuk Aslan, Düzce Kamyon ve Tır Motorlu Taşıyıcılar 

Kooperatifi üyeleri ile bir araya gelerek sohbet etti. Vali Aslan 

kooperatif üyelerinin taşımacılık sektöründeki ihtiyaçlarını ve çözüm 

önerilerini dinledi. Kooperatif Başkanı Orhan Yılmaz Vali Selçuk Aslan'a 

çalışmalarla ilgili bilgi verdi. Vali Aslan'a İl Emniyet Müdürü İbrahim 

Ergüder, İl Jandarma Komutanı Jandarma Albay Murat Kılıç eşlik etti. 
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Ulaştırma ve Alt Yapı Bakanı Abdülkadir Uraloğlu, Düzce'de 

incelemelerde bulunmasının ardından esnaf ziyareti yaptı. 

Düzce'de Avrupa Birliği Bakanlığı tarafından desteklenen 

sürdürülebilir ulaşım projesinin açılış programına katılan 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdülkadir Uraloğlu, açılışın 

ardından Düzce'de incelemelerde bulundu.

BAKAN URALOĞLU ESNAFI GEZDİ

Metek Mahallesinde karayolları tarafından yeni geçit yapılması 

planlanan bölgede incelemelerde bulunan Bakan Uraloğlu daha 

sonra Düzce Belediyesi'ni ziyaret etti. Burada belediyenin 

yapmış olduğu çalışmaların inceleyen Bakan Abdülkadir 

Uraloğlu, daha sonra esnafları ziyaret etti.

Val� Aslan Meslek� ve Tekn�k Okulu Z�yaret Ett�

Düzce Valisi Selçuk Aslan, Düzce Borsa 

İstanbul Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi'ni 

ziyaret etti. Okuldaki uygulamalı eğitim 

atölyelerini gezerek yapılan çalışmalar 

hakkında yetkililerden bilgi alan Sayın 

Valimiz, öğrencilerle de sohbet ederek, 

başarılar diledi.
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Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 
Vedat Işıkhan, Bağkur'luların emekli 
olabilmeleri için gereken prim gün 
sayısının 9 binden 7 bin 200'e 
düşürülmesine ilişkin, "Onu Orta 
Vadeli Plan'da hayata geçireceğiz, 
sıkıntı yok. O söz mutlaka yerine 
gelecek ama bütçe disiplininden de 
çok uzaklaşmamamız gerekiyor." 
dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın açıkladığı, SSK ve Bağkur 
emekli aylıklarına yapılan 
iyileştirmelerin çok anlamlı olacağını 
belirten Işıkhan, "Çok güzel bir yıla 
girdik." diye konuştu.

Bağkur'luların emekli olabilmeleri 
için doldurmaları gereken prim gün 
sayısının 9 binden 7 bin 200'e 
düşürülmesine ilişkin bir soruya 
Işıkhan, "Onu Orta Vadeli Plan'da 
hayata geçireceğiz, sıkıntı yok. O 
söz mutlaka yerine gelecek ama 
bütçe disiplininden de çok 
uzaklaşmamamız gerekiyor. 
Kadınlara prim desteğini de 
gündemimize alacağız tabii ki." 
yanıtını verdi.

Ev kadınlarına verilecek prim 
desteğiyle ilgili takvimin nasıl 
işleyeceği sorusu üzerine Işıkhan, 
"Gündemimizde var, orta vadede 
madde madde ele alacağız. 
Tamamen bütçe disiplinine bağlı. 
Enflasyon hedefimizi tutturduk, 
refah artışını da gerçekleştirmiş 
olacağız. Refahta artış olduktan 
sonra her şey daha da iyi olacak." 
ifadesini kullandı.

Cumhurbaşkanlığı Hukuk Politikaları 
Kurulu koordinasyonunda yapılan iş 
kanunlarına yönelik toplantının 
verimli geçtiğini söyleyen Işıkhan, 
"Cumhurbaşkanlığı Hükümeti 
Sistemi'nde politika kurulları çok 
önemli bir yere sahip. Önemli 
politika stratejileri geliştiriliyor. 19 
kanunla ilgili, işlemeyen maddeler 
var. Çok eskiden geçerli olan 
maddeler söz konusu. Bunların 
azaltılmaları yönünde..." 
değerlendirmesinde bulundu.

Toplantıda esnek çalışma ve uzaktan 
çalışma gibi yeni modellerin de ele 
alındığını söyleyen Işıkhan, ön 
görüşmelerin gerçekleştiğini, ancak 
henüz bir takvim oluşturulmadığını 
belirtti.

Bağ-Kur’lu pr�m

gün sayısı
KOSGEB destek programları, 
kalkınma planları, orta vadeli 
programlar, Cumhurbaşkanlığı 
yıllık programları, diğer üst 
politika belgeleri ve KOSGEB 
Genel Kurulunun belirlediği 
politika, amaç ve hedefler 
dikkate alınarak hazırlanacak.

Küçük ve Orta Ölçekli 
İşletmeleri Geliştirme ve 
Destekleme İdaresi 
Başkanlığının (KOSGEB) destek 
programları, kalkınma planları, 
orta vadeli programlar, 
Cumhurbaşkanlığı yıllık 
programları, diğer üst politika 
belgeleri ve KOSGEB Genel 
Kurulunun belirlediği politika, 
amaç ve hedefler dikkate 
alınarak düzenlenecek.

KOSGEB Destek Programları 
Yönetmeliği, Resmi Gazete'de 
yayımlanarak yürürlüğe girdi.

Yönetmelik, işletmelere ve 
girişimcilere, işletmelerin ve 
girişimcilerin gelişimini 
sağlamak üzere faaliyet 
gösteren teknoloji merkezleri, 
danışmanlık merkezleri, 
enstitüler ve paydaş 
kuruluşlara yönelik KOSGEB 
tarafından oluşturulan destek 
programlarına ilişkin esasları 
kapsıyor.

Buna göre, destek programları, 
kalkınma planları, orta vadeli 
programlar, Cumhurbaşkanlığı 
yıllık programları, diğer üst 
politika belgeleri ve KOSGEB 
Genel Kurulunun belirlediği 
politika, amaç ve hedefler 
dikkate alınarak hazırlanacak.

Farklı destek programları 
içinde bulunması şartıyla aynı 
destek türünden 
faydalanılabilecek ancak gider 
gerçekleşmesini gösteren 
belgeler yalnızca bir destek 
için kullanılacak.

Destek programlarından 
yararlananlar, kontrol, denetim 
ve inceleme görevlilerine her 
türlü hesap, bilgi, belge ve 
kayıtları ibraz etmek, işlem, 
faaliyet ve malların fiili ve 
fiziki durumlarını göstermek 
zorunda olacak.

KOSGEB Destekler� 

usul ve esasları

yen�den düzenlend�

CEDİDİYE KIRAATHANESİ

HİZMETE AÇILDI

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk 
Özlü'nün girişimleri ile hayata geçirilen 
Kent Meydanı Projesinin ilk etabında 
yapılan bedesten tarzı iş yerlerinden 
biri olarak BelTur A.Ş. tarafından 
işletilecek olan Cedidiye Kıraathanesi 
düzenlenen törenle hizmete açıldı

Düzce Belediye Başkanı Dr. Faruk Özlü'nün 
şehir merkezinde gerçekleştirdiği değişim 
ve dönüşümün en önemli yansıması olan 
proje çerçevesinde Cedidiye Meydanında 
hayata geçirilen bedesten tarzı iş yerleri 
hizmete girmeye başladı.
2022 yılının Eylül ayında Millet Bahçesi ile 
Cedidiye Meydanını birbirine kavuşturacak 
olan 'Kent Meydanı Projesi' adı altında 
çalışmalarına başlanan ve Cami-Meydan-
Çarşı konsepti olarak tasarlanan meydan, 
eski dükkanların yıkılarak alana yakışır 
şekilde mimari ile yenilenmişti.
Başkan Özlü'nün girişimleriyle baştan başa 
yenilenme yoluna gidilen meydanda bir 
yandan Cedidiye Camiinin minarelerinin 
yenilenmesi devam ederken, diğer yandan 
başta cami cemaati olmak üzere bölge 
esnaflarının taleplerini de göz önünde 
bulundurularak, bir kıraathane açılması 
için çalışma başlatıldı. BelTur A.Ş. bünyesi 
altında hizmet verecek şekilde içeriği 
oluşturulan ve Millet Kıraathanesinin 
küçük bir örneği olarak hizmet vermesi 
planlanan Cedidiye Kıraathanesi, Başkan 
Dr. Faruk Özlü ve protokol üyelerinin 
katılımıyla Cuma namazı sonrasında 
düzenlenen kurdele kesimi ile hizmete 
açıldı.


